
Niche: Ecom 

This quick scan gives you an idea of where they might need help, and you can use that to guide 
your discovery call. 

 
SCRIPT 

“Hello, am I speaking with the owner?”​
(Wait for their response) 

“Perfect! My name is Andrik, and I work with local painting companies to 
help them attract more clients and land more projects."​
(Continue immediately) 

“I just wanted to know… how are things going right now in terms of finding 
new projects? Are you satisfied with the number of inquiries you’re getting, 
or would you like to have more?”​
(Pause, wait for their response. This question lets them talk about their current 
situation without feeling judged.) 

“That’s exactly what I help with. I assist painters in getting more projects 
by improving their online visibility so that they can be easily found by 
clients looking for painting services."​
(Quick pause, then continue with the offer.) 

“Would you be open to a quick, free session this week? We could review 
your online presence and see how to attract more clients for residential or 
commercial painting projects.”​
(Wait for their reaction, let them respond.) 

“There’s no commitment at all, and it could give you some concrete ideas 
to boost your sales and land more profitable contracts. Does that sound 
good to you? 

 

 
Already got a marketing agency 
Okay, No problem, what are you exactly guys working on, because I am really interested 



5 Benefit-Focused Reasons to Work with Me: 

Tailored Solutions for Faster Growth:​
I’ll identify the best opportunities in your marketing to deliver personalized strategies that help 
your business grow faster without wasting time on what won’t work. 

Increase Sales with Proven Strategies:​
My approach focuses on driving real results, whether it’s boosting your online sales, capturing 
more leads, or improving customer retention — all to help you hit your revenue goals. 

Maximize Your Marketing Potential:​
I’ll help you get the most out of your website, email marketing, and online presence, ensuring 
every part of your marketing works together to drive more traffic, conversions, and sales. 

Saving You Time and Effort:​
You’ll no longer need to waste time on trial-and-error marketing methods that don’t work. I’ll help 
you focus on the strategies that deliver the best results quickly. 

Free Discovery Call:​
You’ll receive a free, no-obligation discovery call where we can review your current marketing 
efforts and see how to improve your sales and scale your business 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SCRIPT EN FRANCAIS 



Bonjour, est-ce que je parle avec le propriétaire ?”​
(Attends sa réponse) 

“Nice ! Je m’appelle Andrik, je travaille avec des entreprises de peinture 
pour les aider à décrocher plus de projets."​
(Transitionne rapidement avec une question pour le garder engagé.) 

“En ce moment, est-ce que vous trouvez ça facile d’attirer de nouveaux 
projets, ou il y a encore de la place pour plus de clients ?”​
(Laisse-le répondre, puis enchaîne rapidement.) 

“Justement, j’aide les peintres à être plus visibles en ligne pour capter plus 
de demandes de clients locaux." 

“Vous seriez ouvert à une petite session gratuite cette semaine pour qu’on 
voie comment booster ça ensemble ?”​
(Attends sa réaction, et conclue.) 

“Ça ne prend que quelques minutes et ça pourrait vraiment vous donner 
des pistes concrètes pour décrocher des contrats plus intéressants 

 

 

Deja une agence de marketing 
Okay pas de probleme, la eux ils s’occupent de quoi en se moment?, car chui vraiment 
interesser 

5 Raisons Cool et Naturelles de Travailler avec Moi : 

1. Des solutions sur mesure pour faire grandir votre business plus vite : Je vais repérer ce 
qui fonctionne ou non dans votre marketing et vous proposer des stratégies adaptées pour faire 
décoller vos ventes sans perdre de temps sur des trucs inutiles. 

2. Des ventes qui montent avec des méthodes qui marchent vraiment :Mon but, c’est 
d’obtenir des résultats concrets. Que ce soit pour booster vos ventes en ligne, attirer plus de 
clients, ou garder vos clients actuels, je m’assure qu’on atteint vos objectifs de revenus. 

3. On exploite à fond votre marketing :Je vous aide à tirer le maximum de votre site web, de 
vos e-mails et de votre présence en ligne, pour que tout ça travaille ensemble et amène plus de 
visiteurs, de conversions, et surtout... des ventes ! 



4. Fini de perdre du temps avec des trucs qui ne marchent pas :Je vais droit au but. On 
laisse tomber les méthodes compliquées et inefficaces pour se concentrer uniquement sur ce 
qui va vous rapporter des résultats rapidement. 

5. Une séance gratuite pour des résultats immédiats :On commence par une séance de 
découverte gratuite où je vous donne des pistes concrètes pour améliorer vos ventes, sans 
aucune obligation. Juste des conseils qui vous feront avancer. 

 

Objet : Confirmation de votre session de découverte 

Bonjour [Nom du prospect], 

Comme convenu, voici le lien pour notre session de découverte : [Google Meet link]. 

Nous allons passer en revue votre présence en ligne et voir ensemble comment vous pourriez 
attirer plus de clients pour vos projets de peinture. 

À très bientôt! 

Andrik 

 


